
Referat	  af	  møde	  22.	  marts.2011.	  

Bestyrelsen	  konstituerede	  sig	  og	  fordelte	  udvalgsposter	  (se	  bilag)	  

Derefter	  diskuteredes	  hovmester	  problematikken.	  

Skal	  vi	  forsøge	  en	  ordning,	  hvor	  medlemmer	  frivilligt	  tager	  sig	  af	  servering	  i	  forb.	  med	  
aftenmatcher,	  juniortræning,	  kapsejladser,	  standerophaling	  ,	  fastelavn,	  skt.	  Hans	  og	  lignende.	  

Eller	  skal	  vi	  endnu	  engang	  forsøge	  ,at	  finde	  den	  rette	  person	  til	  hovmesterjobbet.	  P.s.	  rengøring	  er	  
også	  en	  væsentlig	  del	  af	  jobbet.	  

Dette	  blev	  debatteret,	  og	  vi	  blev	  enige	  om	  endnu	  engang	  at	  ansætte	  en	  hovmester,	  hvis	  den	  
”rigtige”	  kandidat	  melder	  sig.	  Arne	  og	  Søren	  er	  ikke	  enige	  i	  denne	  beslutning.	  

Flemming	  Larsen	  kontakter	  evt.	  emner.	  Alternativt	  annonceres	  der	  i	  lokale	  blade.	  

NÆSTE	  MØDE	  14.april	  kl.	  18:30	  


